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Periode  2024/2025  

Dato  27.05.2025  

Kl.  17:00  

Sted  Strømgaten 1  

Kopi  Rektor  

Referent  Pia I M Kalland  

  

TIL STEDE:  

 
8. trinn    9. trinn    10. trinn  

  

A  Sturle Rasmussen  ts A  Knut Helge 

Brynestad  

 A  Malin Viktoria Jonsson  ts 

Henriette 

Stokholm  

  Tone 

Andersen/Pål 

Endre Eriksen  

ts Lisa Vårdal /    

B  Åsmund Vassel  ts B  Torhild Dahl  ts B  Dag Haugstvedt  ts 

Ina Lill Skurtveit  

Grung / Anita  

Nordseth  

 Lise.kristiansen@

g mail.com  

 Hanne Kindt-Lien   

C  Pia Ingeborg M 

Kalland  

ts C  Håkon  

Gudbrandsen  

mf C  Ane Bysheim  ts 

Tore Vagn Lid   Silje Mikkelsen  im    

D  Lotte Christiansen  mf D  Kristin Svartveit  mf D  Kathrine Lien Mjell   mf 

Berit Vik ts Kathrine Nesse  im Kjersti Frotveit  im 

E  Renate Sabine 

Jacobsen  

ts E  Sveinung Arnesen  ts E  Are Halsør  im 

Frank Tore Sæther   Cecilie Boge   Monica Snekkevik  im 

F  Christin Vorland   F  Øyvind Telvik  ts F  Fridtjov Fremstad  im 

Åse Kristin Rio  ts Marie Stoltz      

G  Rønnaug Lilletveit  ts G  Tone Andersen  mf G  Anne Mette Somby  Mf 

Håvard Haarstad      Yanne Aude Myriam Bazin  mf 

     H  Elisabeth 

Davidsen  

im       

     Ingeborg Sofie 

Sætrevik  

im     

  Fra skolen:   
Rektor - Hanne Hovland  

   

  Forkortelser: TS - Til stede. MF - Meldt fravær. IM - 

Ikke møtt  
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Saksliste: 

1)  Opprop og godkjenning av referat 

2)  Redningsaksjonen i Raunefjorden 
a) Som mange nok har fått med seg ble det gjennomført en 

redningsaksjon av Rothaugens friluftslivelever på niende trinn da de 

var på kanotur i Raunefjorden. Vi ber rektor orientere om hendelsens 

forløp, hvilke lærdommer som kan trekkes og hvordan disse brukes 

framover for å trygge elever og som velger friluftsliv som valgfag.  

b) Sveinung orienterer kort om reaksjoner og innspill som har kommet fra 

foreldre til involverte elever. Ifbm med et privat initiativ fra en forelder 

om å samle berørte foreldre har FAU vært behjelpelig med å nå ut til 

foreldre som er interessert i å samles. 

3) Tilsynsrapport 

a) Kathrine Mjell har på vegne av FAU sendt inn innspill til 

Helsevernenheten i Bergen kommune angående tilsynsrapporten om 

avvik ved skolebygget (vedlagt). Kathrine orienterer. 

4) Skole/hjem-samarbeidet 

a) Rektor meldte forrige møte at denne saken skulle komme opp på dette 

møtet. 

5) Kort statusoppdatering fra FAU-arbeidsgruppene om eventuell aktivitet siden 

sist (samfunnskontakt, skole- og nærmiljø, ballgruppen, fundraising, kvalitet i 

skolen). 

6) Valg av leder 

a) Dette er siste møte for nåværende leder, og FAU må derfor velge ny 

leder. Det er sterkt anbefalt å få dette på plass nå, slik at FAU kan 

starte opp igjen sin aktivitet ved starten av skoleåret 25/26.  

7) Eventuelt 
 

 

Sak    Ansvar  Frist  

1  Opprop og godkjenning av referat      

  Opprop, sjå over 
Saksliste godkjent 
 

  
  

  
  

2  Redningsaksjon i Raunefjorden     

 Redningsaksjonen i Raunefjorden 

● Som mange nok har fått med seg ble det gjennomført en 

redningsaksjon av Rothaugens friluftslivelever på niende trinn 

da de var på kanotur i Raunefjorden. Vi ber rektor orientere 

om hendelsens forløp, hvilke lærdommer som kan trekkes og 

hvordan disse brukes framover for å trygge elever og som 

velger friluftsliv som valgfag.  

 

Rektor: 

Dette var ein tur dei gjorde i kano for første gong i fjor. det var 2 

ulikheter. i fjor var det flat sjø, og dei hadde med seg ein motorbåt.  

Turen skulle gå inntil land på austsida av Tyssøy. Utifrå vêrvarslinga 

skulle dei då vere i le mesteparten av turen, men det var sterk 

nordavind og det blåste kvitt på sjøen. Dei hadde blitt åtvara av ein 
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bussjåfør om å legge ut på tur. Det vart gjort fleire feilvurderingar 

som gav turen det utfallet den hadde. 

 

Kanoane la ut kl 15:30. Kl 16:10 ringte ein av lærarane etter hjelp. 

Alarmsentralen vurderte at de hadde behov for assistanse og rykket 

ut med en gang. Kl 17 var alle plukka opp, ingen av borna eller 

lærarane var i sjøen. Noko av bagasjen vart våt når det vart gjort 

forsøk på å dra kanoane etter båtane som hadde plukka opp 

elevane. Kl 18 var alle elevar på Flesland kai. Det vart tinga busser 

til Rothaugen 

kl 18:30 Alle elever tilbake på rothaugen.  

 

Rektor tok kontakt med kriseteamet i Bergen Kommune 

Neste morgon kl 09:00 har rektor møte med lærere og områdeleder 

Kriseteamet møter dei aktuelle elevane kl 11:00 saman med 

helsesøster og lærere 

- Politiet(innsatsleder) stiller kl 17 saman med nokre frå kriseteamet 

i eit møte for elevar og foreldre 

 

Vurderingar som vart gjorde:  

Vêrmeldinga tilsa at turen skal gå i le. Vinden tok tak i kanoane når 

dei runda sørspissen på Tyssøy for å gå inn der dei skulle overnatte 

Med på turen var 19 elever og 3 voksne, berre to vaksne var med i 

kanoane, og dei hadde ikkje motorbåt slik som forrige gang.  

 

I etterkant har elevane reagert svært ulikt frå overivrige til livredde.  

Alle har fått tilbud om samtaler  

 

Dei hadde på redningsvestar og lærar hadde sett over pakkinga i 

kanoene i forkant.  

 

Rutinene med risikovurdering skriftleg i forkant av turane vart ikkje 

fulgt, og må gjerast betre i framtida. Det vart gjort risikovurdering, 

men ikkje skriftleg, slik det er krav om. 

 

Det vart frå fleire i FAU ytra ønske om meir kommunikasjon mellom 

skule/lærarar og foreldre i dette faget, med både informasjon om kor 

lenge dei skal vere på tur og kor dei skal.  

Det bør vere med fleire vaksne med erfaring med på turar. 

 

Rektor har hatt møter med etaten i etterkant. Det var store problem 

med å kontakte foreldra då Vigilo ikkje fungerer hensiktsmessig i 

slike situasjoner. 

Det er stilt spørsmål om det var lite voksne med på turer.  

 

FAU ønsker at friluftsliv som valfag fortsatt skal vere eit tilbod som 

elevane kan velge, og det er viktig at skulen ivaretar tilliten til at 

aktivitetane gjennomførast innanfor forsvarlege rammer. Sentrale 

punkter er å overhalde prosedyrer for risikovurdering og -handtering, 

og kommunikasjon. Fau følger progresjonen over sommeren.  

 

Sveinung orienterer kort om reaksjoner og innspill som har kommet 

fra foreldre til involverte elever. Desse har variert frå sterk kritikk av 

turen og oppfølginga i etterkant til opppmoding om ro rundt saka og 
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at enkeltståande feilvurderinger av vér og vind ikkje bør få nokre 

vidare følgjer for nokon involverte.  

 

FAU har formidla kontakt mellom foreldre som har ønsket kontakt i 

etterkant av denne turen. Sturle tar ansvaret for dette etter ferien 

sidan Ane og Sveinung går ut av FAU. Initiativtakar til foreldregruppa 

er Lars Øivind Øian (tlf 936463219). 

 

 

 

3 Tilsynsrapport   

 Tilsynsrapport 

 

Kathrine Mjell har på vegne av FAU sendt inn innspill til 

Helsevernenheten i Bergen kommune angående tilsynsrapporten om 

avvik ved skolebygget (vedlagt). 

 

i forslaget til ny skolebruksplanen er deti kkje noko plan om 

utbetring av Rothaugen. Det vert lagt til grunn at det skal byggast 

ny ungdomsskule i Sentrum, men det er ikkje sagt noko om 

tidsperspektivet. 

lenke til høringsnotat i denne sammenheng.  
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/skolebehovsplan-for-
bergen-2025-2045/gi-innspill-til-skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045 
 

  

4 Skole/Hjem samarbeidet   

 Skole/hjem-samarbeidet 

Rektor meldte forrige møte at denne saken skulle komme opp på 

dette møtet. 

 

Rektor: 

Vi ønsker å lage ein plan for foreldremøte/Bli kjent kvelden for 8. 

klassane. Det er viktig at klassane vert kjende før ein skal gå inn i 

prosessen med å velge representantar 

 

Rektor ønsker å kalle inn klassekontakt-teamene så fort desse er 

plukka ut/valgte 

Lage ein video med informasjon fra rektor 

 

Det er eit ønske at ein skal ha temakveldar frå FAU med tema frå 

undervisninga. 

 

Det kom ønske om eit årshjul for klassekontaktane, slik at ein kan få 

inspirasjon til ulike aktivitetane  

Ein bør ög forklare rollene betre slik at det blir ei naturlig spredning.  

 

Det er eit problem at Rothaugen er ein skule med mange elevar 

utan, ein stor sal der ein kan samle alle foreldre 

 

FAU uttrykte ønske om at Rektor skal fortsette å delta på desse 

møta.   

 

  

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045/gi-innspill-til-skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045/gi-innspill-til-skolebehovsplan-for-bergen-2025-2045
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5 Statusoppdatering frå FAU-arbeidsgruppene   

 Ballkomite: økonomi - involvere elevane.  
Kvalitet i Skolen: 
Skole & Nærmiljø: 
Samfunnskontakt: skolefravær 

Fundraising:  
 

  

6 Valg av leiar   

 Dette er siste møte for nåværende leder, og FAU må derfor velge ny 

leder. Det er sterkt anbefalt å få dette på plass nå, slik at FAU kan 

starte opp igjen sin aktivitet ved starten av skoleåret 25/26. 

Det var den største tystnad under dette punktet då det vart klart at 

ingen stiller som kandidat. Det betyr at noverande Nestleiar får i 

oppdrag å kalle inn til neste møte i Medio september 

 

  

7 Eventuelt   

 Fau takkar Sveinung for godt arbeid i perioden han har sete som 

leiar! 

  

 

 

  

  

  


